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Encyclopedia of Forensic and Legal Medicine, 3rd Edition 

法醫學與法律醫學百科全書 第三版 

Back for a new edition, this revised and updated reference work is the ideal one-stop resource for all 

those involved in forensic and legal medicine 

  

《法醫與法律醫學百科全書》第三版 以其前身的優勢為基礎，同時提供了更現

代化、數位化的基礎設施。與先前的 AZ 章節組織方法不同，它透過分類方法圍

繞章節和主題進行主題結構，讓使用者的瀏覽更加容易。此版本的新增文章涵蓋

了該學科的歷史、應用、未來趨勢和臨床/病理專業問題，包括以下主題：法醫

埋藏學、非致命勒頸、強制控制、法醫生物學、法外即審即決或任意處決。 

這個現代、完全最新、易於瀏覽的版本及其電子平台和邏輯一致且結構一致的章

節將是來自不同學科的讀者的理想選擇。 

 

Key features/ benefits 

⚫ A modern thematic structure reflecting how researchers and professionals actually use 

content 

⚫ Global perspective, including emerging issues like genealogical searches and human 

rights 

⚫ Diverse international authorship with expert contributors from around the world 

providing the most up-to-date content 

⚫ Internationally renowned Editors with outstanding track record in forensics and legal 

medicine 

⚫ 全面的一站式參考書，包含約 400 篇文章，其中 40 篇全新文章 

⚫ 提供現代的主題結構，反映研究者和專業人員如何實際使用內容 

⚫ 包括譜系搜尋和人權等新出現的問題 

⚫ 包含多元化的國際作者，來自世界各地的專家貢獻，提供最新的內容 

 

What problem does this MRW solve? 

Forensic science is a lynchpin of fairness in any criminal justice system and supports equality under the 

rule of law.  Over many years, Encyclopedia of Forensic and Legal Medicine has been the consummate 

resource for the profession, the current edition (published in 2016) being a recognized major reference 

work. This 3rd edition - with the addition of 40 brand new articles - will build on the strength of its 

predecessor whilst providing a more modern, digital-friendly infrastructure.  Unlike the previous A-Z 

approach to chapter organization, it will now be thematically structured around sections and topics via 

a taxonomic approach, thus making navigation far easier for the user.  
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Meet the Editor-in-Chief 

Editor-in-Chiefs: Professor Jason Payne-James, Specialist in Forensic & Legal Medicine & Consultant 

Forensic Physician, Norfolk & Norwich University Hospital, UK and Professor Roger Byard, Chair of  

Pathology at The University of Adelaide and is a Senior Specialist Forensic Pathologist at Forensic 

Science SA in Adelaide, Australia. 

 

Important Areas of Coverage:  

• Autopsies 

• Ballistics 

• Fingerprinting 

• hair and fiber analysis   

• procedures associated with terrorism investigations, forensic chemistry, DNA 

• forensic taphonomy 

• forensic biology 

 

New or substantially revised areas in this edition include: 

• forensic taphonomy 

• non-fatal strangulation 

• coercive control 

• forensic biology 

• extrajudicial-summary or arbitrary executions  
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